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Készült: A Pénzügyi Bizottság és a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság, 2017. július 5-ei együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Elekes László, 

Gyuga Mihály, Németh Ferenc, Sólyom Jöran, Székely Antal, Túri 

Bernadett bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran elnök, 

Gyuga Mihály, Hartyáni László, Hermann Istvánné, Illeg Pál, Przygoczki 

Ferenc bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Metzger Gyula bizottsági tag 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Torma Lajos bizottsági 

tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, 

hogy a Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság 

feladatait, hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést 

tarthatnak. Az együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági 

ülés akkor határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes 

bizottsági ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a 

bizottsági elnökökkel történt előzetes egyeztetés alapján a mai ülést Papp Péter, a Pénzügyi Bizottság 

elnöke vezeti le.  

 

Papp Péter PB elnök köszöntötte a megjelenteket. Az együttes bizottság ülését 15 óra 6 perckor 

megnyitotta. 

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 8 fő jelen volt, 
majd ismertette az ülés napirendi pontjait. Elmondta, hogy a zárt ülés elején tájékoztatja a jelenlévőket 

az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokságnál vélelmezett pénzügyi visszaélésekről. 

 

Ezt követően szavazást kért az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” tárgyú 

sürgősségi indítvány felvételére. 

 

A Pénzügyi Bizottság nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

134/2017. (VII.5.) PB határozata 

sürgősségi indítvány napirendre vételéről 
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Oroszlány Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága 2017. július 5-ei ülésén tárgyalja az 

„Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” tárgyú sürgősségi indítványt. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Javasolta, hogy a vitát mindkét bizottság együttesen tárgyalja, majd a döntést mindkét bizottság külön-

külön hozza meg. 

 

Szavazást kért „A helyi földbizottság állásfoglalása elleni kifogás elbírálása az oroszlányi 0159. hrsz-

on nyilvántartott földrészlet tulajdonjogának átruházásáról szóló szerződés tárgyában” című 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról.  

 

A bizottság az előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását nyílt szavazással 8 fő bizottsági tag 

részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

135/2017. (VII.5.) PB határozata 

„A helyi földbizottság állásfoglalása elleni kifogás elbírálása az oroszlányi 0159. hrsz-on 

nyilvántartott földrészlet tulajdonjogának átruházásáról szóló szerződés tárgyában” című 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2017. július 5-ei 

ülésén „A helyi földbizottság állásfoglalása elleni kifogás elbírálása az oroszlányi 0159. hrsz-on 

nyilvántartott földrészlet tulajdonjogának átruházásáról szóló szerződés tárgyában” című előterjesztést 

zárt ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

136/2017. (VII.5.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2017. július 5-ei 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2017. július 6-ai rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2017. július 6-ai rendkívüli ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait. 
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Szavazást kért az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” tárgyú sürgősségi 

indítvány felvételére. 

 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

151/2017. (VII.5.) VFKB határozata 

sürgősségi indítvány napirendre vételéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 2017. július 5-

ei ülésén tárgyalja az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” tárgyú sürgősségi 

indítványt. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

152/2017. (VII.5.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2017. július 5-ei ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2017. július 6-ai rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2017. július 6-ai rendkívüli ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 
Szavazást kért „A helyi földbizottság állásfoglalása elleni kifogás elbírálása az oroszlányi 0159. hrsz-

on nyilvántartott földrészlet tulajdonjogának átruházásáról szóló szerződés tárgyában” című 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról.  

 

A bizottság az előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását nyílt szavazással 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

153/2017. (VII.5.) VFKB határozata 

„A helyi földbizottság állásfoglalása elleni kifogás elbírálása az oroszlányi 0159. hrsz-on 

nyilvántartott földrészlet tulajdonjogának átruházásáról szóló szerződés tárgyában” című 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága 2017. július 5-ei ülésén „A helyi földbizottság állásfoglalása elleni kifogás elbírálása az 

oroszlányi 0159. hrsz-on nyilvántartott földrészlet tulajdonjogának átruházásáról szóló szerződés 

tárgyában” című előterjesztést zárt ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 
 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2017. július 6-ai rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

A Varikont Szolgáltató Kft. 2017. évi tervezett beruházásának tulajdonosi jóváhagyása  

 

Árva Ferenc, a Varikont Kft. képviseletében elmondta, hogy részben az idő rövidsége miatt a 

beszerezni kívánt eszközök műszaki tartalmának részletezése elmaradt. Amennyiben igény van rá, 

meg tudják küldeni a bizottságok részére. Olyan gépekre tettek javaslatot, amik beváltak és jelenleg is 

alkalmaznak. Az alkatrész ellátása és javítása megoldott és kezelhető. Jelenleg is a jogelőd 

szervezetektől átvett gépparkkal dolgoznak, a fűnyírók esetében az utolsó gép beszerzése 2010-ben 

történt, azt megelőzően 2004-ben. Csak néhány géptől eltekintve jó 10 éves a géppark. A munkák 

hatékonyságának javítása érdekében az előterjesztésben szereplő gépek vásárlását javasolják. Ez 

többletfinanszírozást nem igényel a testület részéről, az eredménytartalékból és az értékcsökkenési 

leírások által biztosítható az eszközök beszerzése.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök 3 dologra hívta fel a figyelmet.  A most elköltendő összeg közel 35 M Ft. 

Ez komoly összeg. Aki ismeri a véleményét tudja, hogy a Varikont Kft. megalakulása óta 

hangsúlyozza, hogy a cégnek fejleszteni kellene. Most úgy néz ki, hogy lehetőség van arra, hogy a régi 

berendezéseket lecseréljék. Azonban, mint a tulajdonos egyik képviselője, felhívta a figyelmet arra, 

hogy az összeg elköltése megfelelő figyelem és kontroll mellett történjen. Szeretné kérni, hogy 

tájékoztatást kapjanak a jövőben a tényleges belső műszaki tartalomról. Meghívta a Varikont Kft. 

képviselőjét egy péntek délelőtti egyeztetésre, ahol a John Deere nevű cég Magyarországi 

képviselőjével tárgyalnának. Felhívta a figyelmet arra is, hogy a gépek csereszavatosságának előnye 

nem biztosított. Nagyon fontos a garancia és a szerviz. Ekkora összegű beszerzésnél komoly összegű 

árelőnyt lehet elérni a tárgyalásos eljárásnál. Ezt az eljárási módot általában a Pénzügyi és 

Városfejlesztési Bizottság is támogatni szokta. Ezúton kérte, hogy az eljárás ne meghívásos eljárás 

legyen és mielőtt a kiírás megtörténne, szeretné a bizottság látni a műszaki tartalmat és a mögött lévő 

indokokat. Probléma még a szakemberhiány is. Javasolta, hogy az új beszerzendő gépeket üzemeltető 

személyzet megfelelő felelősségtudattal rendelkezzen. A fejlesztés megvalósítását örömmel vette.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy nagy értékben vállalt a cég a várostól járda és útépítési 

feladatokat. Korábban szó volt arról, hogy a tevékenységekhez komolyabb típusú Bobcat talajgép 

beszerzése indokolt. Várta volna a listában ilyen típusú gép beszerzését. Kérdése az volt, hogy nem 

érné-e meg egy ilyen gép beszerzése? 

 

Árva Ferenc, a Varikont Kft. képviselője elmondta, felvetődött egy rakodó vagy emelő gép 

beszerzése. Azonban a legnagyobb probléma a személyzettel van, jelenleg a dolgozók közül alkalmas 

embert nem tud, akire a gép kezelését rá tudnák bízni.  Keresik annak lehetőségét, hogy a kollégák 

tudását fejlesszék, nincs megfelelő szakember, jelenleg is küzdenek azzal, hogy megfelelő létszámot 

tudjanak biztosítani. 

Megvizsgálták azt is, hogy mennyi üzemórát tudna teljesíteni a gép. A töredékét sem tudnák 

kihasználni, ezért nem is tervezték ilyen gép beszerzését. Ha a későbbiekben ilyen igény jelentkezne a 

tulajdonos részéről, újból megvizsgálják a gép beszerzésének lehetőségét.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, szeretné tudni, hogy milyen elvek alapján választják ki a 

gépeket. Ha az alkalmazottak bérét nem tudják szinten tartani, véleménye szerint akkor felesleges 
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megvenni a gépeket, egyszerűbb béreltetni a munkát. Ha nem lesz kivel elvégeztetni, akkor gépek sem 

kellenek. Kérdése az volt, hogy mi az álláspont a szakrendelő intézet körüli fűnyírással? Ki fizeti, mi 

ennek a menete, van-e szerződés vagy grátisz rakják rendbe a parkot? 

 

Árva Ferenc, a Varikont Kft. képviselője elmondta, mivel több városi rendezvény van a területen, 

így grátisz nyírták a területet. Példaként említette a Trianoni emlékműnél történt koszorúzást. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ez egy állami terület, nem értette, hogy miért nincs erre 

szerződés. Kérése az volt, hogy készüljön szerződés a terület tulajdonosával. Ha nem kapják vissza a 

területet, amit egy adminisztratív hiba miatt – mert annak tartja – elvettek, tartsa karban, vagy fizessen 

a rendbetételért a tulajdonos. Ismételten elmondta, készüljön egy irat arról, milyen elvek alapján 

történne a gépek beszerzése. 

 

Papp Péter PB elnök összefoglalta a bizottságok kérését: a gépek beszerzése előtt tájékoztatást 

kérnek a Varikont Kft.-től, milyen elvek alapján kívánják beszerezni a gépeket, továbbá készüljön 

szerződés-tervezet a park karbantartására, a közvilágítás üzemeltetésére, és az anyagok kerüljenek 

vissza a bizottsági ülésekre. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a parkfenntartó részlegnél kombinált fűnyíró traktor 

beszerzése szerepel. Fűnyíró traktor már néhány százezer forinttól milliós összegig kapható. Kérdése 

az volt, hogy mire szeretnék ezt használni? 

 

Árva Ferenc, a Varikont Kft. képviselője elmondta, hogy jelenleg is 3 ilyen típusú fűnyírót 

használnak, mint amit beszerezni kívánnak. Ezek alkalmasak arra, hogy hótoló lapátot és sószórót 

szereljenek rá. 

  

Sólyom Jöran VFKB elnök kérése az volt, vizsgálják meg, hogy a meglévő gépek jövőbeni 

karbantartási igénye és egy új, ilyen típusú traktor beszerzése és karbantartása hogy passzolnak 

egymáshoz.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye szerint a cég eredményének egy része bérfejlesztésre is 

fordítható. Ha ilyen nyomás van a cégen, a nyereséggel ezt is lehetne kezelni. A tulajdonos elvárhatja 

a cégétől, hogy folyamatosan fejlesszen, az árbevételét növelje, a nyereségben jelentős mértéket érjen 

el. Ezzel a bérfeszültséget lehetne kompenzálni.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy az önkormányzat kifejezetten az önkormányzat területén 

lévő feladatok ellátására hozta létre a Varikont Kft.-t. Úgy érzi, hogy a Kft. a kötelezően ellátandó 

feladatainak sem tud teljes mértékig eleget tenni. Példaként említette a Lidl mögötti területet. A 

vállalkozásnak első rendű feladata a közterületen lévő feladatok ellátása. Az, hogy vállalkozási 

feladatok jobban fizetnek, érti, de a céget nem ezért hozták létre.  

Abba az irányba kell menni, hogy a város által elvárt feladatokat a lehető leghatékonyabban tudják 

végrehajtani, ennek érdekében mindent meg kell tenni. A bért rendezni kell, ha a gépparkot kell 

fejleszteni, azt kell támogatni, a megfelelő iskolázottsághoz képzéseket kell biztosítani. Hangsúlyozta, 

legfontosabb a kötelezően ellátandó feladatok végrehajtása.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről azzal a módosítással, hogy a Varikont Kft. a 

beruházás előtt a műszaki tartalomról és az eljárás rendjéről tájékoztassa a két bizottságot. 

 

A bizottság az előterjesztést a fenti módosítással nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 

8 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

137/2017. (VII.5.) PB határozata 

„A Varikont Szolgáltató Kft. 2017. évi tervezett beruházásának tulajdonosi jóváhagyása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Varikont Szolgáltató Kft. 2017. évi tervezett beruházásának tulajdonosi 

jóváhagyása” című előterjesztést azzal a módosítással, hogy a Varikont Kft. a beruházás előtt a 

műszaki tartalomról és az eljárás rendjéről tájékoztassa a két bizottságot.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről azzal a módosítással, hogy a Varikont Kft. a beruházás előtt a műszaki 

tartalomról és az eljárás rendjéről tájékoztassa a két bizottságot.  

 

A bizottság az előterjesztést fenti módosítással nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

154/2017. (VII.5.) VFKB határozata 

„A Varikont Szolgáltató Kft. 2017. évi tervezett beruházásának tulajdonosi jóváhagyása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Varikont Szolgáltató Kft. 2017. évi 

tervezett beruházásának tulajdonosi jóváhagyása” című előterjesztést azzal a módosítással, hogy a 

Varikont Kft. a beruházás előtt a műszaki tartalomról és az eljárás rendjéről tájékoztassa a két 

bizottságot.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 15 óra 43 perckor elhagyta a bizottságok ülését.  

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, hogy lehetséges az, hogy 1993. november 20-án kötődik 

egy adásvételi szerződés, kifizetődik a vételár, és ezt követően több mint 24 éven keresztül nem tűnik 

fel senkinek, hogy nem kerül a tulajdonos birtokába a terület. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a tulajdonos nem ment be a Földhivatalhoz, hogy 

átvezettesse.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, évente van leltár, ez a terület akkor a mai napig szerepel 

a leltárban?  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ingatlan-nyilvántartási szempontból a mai napig az 

önkormányzat tulajdonát képezi, viszont nyoma van annak, hogy történt egy adásvétel.  
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az önkormányzatnál ki van vezetve, azonban a 

Földhivatalnál nem vezetődött át.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, korábban kérte már a bizottság, hogy az ebrendészeti telepnél 

az út és a telep közötti terület tulajdonosát keressék meg. Kezdeményezték a terület megvásárlását.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, a VFKB a javaslatot tárgyalta, kérte osztályvezető urat, hogy 

indítsák el a megkeresést.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

138/2017. (VII.5.) PB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

155/2017. (VII.5.) VFKB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal 

kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést, elmondta, hogy a nyári gyermekétkeztetést kell az 

alapító okiratba foglalni.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

139/2017. (VII.5.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

156/2017. (VII.5.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodái alapító 

okiratának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Bartalus László osztályvezető 15 óra 48 perckor elhagyta a bizottságok ülését.  

 

Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című pályázatról 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést.   

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

140/2017. (VII.5.) PB határozata 

a „Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című pályázatról” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című pályázatról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

157/2017. (VII.5.) VFKB határozata 

a „Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című pályázatról” 

című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon 

című pályázatról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök az együttes bizottság nyílt ülését 15 óra 

51 perckor bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

 

K. m. f  

 

 

 

 Papp Péter 

 PB elnök PB tag 

 

 

 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB tag 

 

 

  

  

 

  Somoskői Lászlóné 

  jegyzőkönyvvezető 


